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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 21.02.2013 

Tid: 

 

 

 

08.30 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Knut Store  

Oddvar Betten 

Leder 

Medlem 

 AP 

SV 

Jarle Andreasen  

Tor Gunnar Henriksen  

                    

Medlem  

Medlem  

FRP  

Høyre 

    

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Hanne Iversen 

 

Medlem AP 

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Jan Hansen Hanne Iversen AP 
 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

  

  

Stian Lindgård   Rådmann 

Britt Inger Olsen   Møtesekretær 
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Saksnr Innhold 

PS 13/13 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 14/13 Referater 

RS 12/13 Vedrørende etterkommet vedtak - Nesseby vannverk 

RS 13/13 Lån til investering 2012 - svar fra Kommunalbanken AS 

RS 14/13 Søknad om startlån og tilskudd til videretildeling 

PS 15/13 Søknad om investeringsstøtte - Seppi multiforst jordfres 

PS 16/13 Søknad om nydyrkingstilskudd 

PS 17/13 Søknad om tilskudd til fondet for Mottaksstasjoner i Finnmark 

PS 18/13 Søknad om tilskudd til kjøp av ny bergningsbil - utvidelse av bedriften 

PS 19/13 Vedr. søknad om støtte til innkjøp av ny Ilarskuter 

PS 20/13 Angående planen Helse Nord har for å flytte Dps Øst-finnmark, Døgnenheten i Tana 

til avdeling ved det nye sykehuset som skal bygges i Kirkenes 

PS 21/13 Bosetting av flyktninger 2013 - 2016 

PS 22/13 Sindre Assar Netland Nilssen - Søknad om støtte til nydyrking - fornyet behandling 

 

 

 

 

Ordføreren orienterte om: 

 

- Ungdomsrådet 

- Forhandlinger vedr. boligfelt i Nyborg 

- Vedr. plassering av lokaler til bibliotek/bibliotekbuss 

- Rovviltkonsulentstillingen 

- Pressemelding fra KRD ang. 15 mill. til mindre kommuner i distriktet 

- Tannklinikken 

- Veien i boligfeltet i Varangerbotn 

- Vedr. bruk av samisk i møter 

- Soknediakonstillingen 
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PS 13/13 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

 

Formannskapet vedtok å ta opp 2 ekstrasaker: 

 

- Bosetting av flyktninger 2013-2016 

- Søknad om støtte til nydyrking - fornyet behandling 

 

 

 

 

PS 14/13 Referater 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Referatene tatt til orientering. 

 

 

 

 

RS 12/13 Vedrørende etterkommet vedtak - Nesseby vannverk 

RS 13/13 Lån til investering 2012 - svar fra Kommunalbanken AS 

RS 14/13 Søknad om startlån og tilskudd til videretildeling 

 

 

PS 15/13 Søknad om investeringsstøtte - Seppi multiforst jordfres 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

1. Nesseby kommune innvilger Arild Wiltmann Kero ett tilskudd på kr. 44 170,-, som utgjør 15% av 

godkjent kostnadsoverslag på kr. 294 458,-. 

2. Beløpet belastes konto 147058.24436.325 – Samfunns- og næringsutviklingsfondet 

3. Tilskuddet kan utbetales mot dokumenterte kostnader. 

4. Dokumentasjon skal fremlegges i form av godkjent regnskap eller kopi av kvitteringer for investeringen. 
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PS 16/13 Søknad om nydyrkingstilskudd 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

1. Nesseby kommune innvilger Arild Wiltmann Kero et tilskudd på kr. 60 000,-, som utgjør 22% av det totale 

kostnadsoverslaget på 272 700,-. 

2. Beløpet belastes konto 147058.24436.325 – Samfunns- og næringsutviklingsfondet 

3. Beløpet kan utbetales mot dokumenterte kostnader. 

4. Kostnader kan dokumenteres ved fremlegg av godkjent regnskap eller kvitteringer. 

5. Hvis bedriften legges ned, støtteobjektene tas i bruk til annet formål eller selges, kan tilskuddet kreves 

forholdsmessig tilbakebetalt. 

 

 

 

 

PS 17/13 Søknad om tilskudd til fondet for Mottaksstasjoner i Finnmark 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Rådmannen trakk saken fra sakslista. 

 

 

 

 

PS 18/13 Søknad om tilskudd til kjøp av ny bergningsbil - utvidelse av bedriften 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Nesseby kommune ser svært positivt på den utvikling Varanger bilberging har hatt siden oppstarten. 

Ettersom investeringen medfører etablering i annen enn Nesseby kommune, kan vi dessverre ikke støtte denne. 

Dette med bakgrunn i retningslinjenes §5, 2. avsnitt. 

 

 

 

 

PS 19/13 Vedr. søknad om støtte til innkjøp av ny Ilarskuter 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 
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1. Nesseby kommune innvilger tilskudd til Ilar for innkjøp av ny skuter. 

2. Beløpet 50 000,- belastes kontoen ”Etter formannskapets bestemmelse”. 

 

 

 

 

PS 20/13 Angående planen Helse Nord har for å flytte Dps Øst-finnmark, Døgnenheten i 

Tana til avdeling ved det nye sykehuset som skal bygges i Kirkenes 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Nesseby formannskap støtter Tana formannskap sin uttalelse vedr. Helse Nords planer  om å flytte Dps Øst-

finnmark, Døgnenheten i Tana, til avdeling ved det nye sykehuset som skal bygges i Kirkenes: 

 

”I Finnmarken den 23.01.13 står det å lese at Kommuneoverlegen i Vadsø vil ta opp kampen 

med Helse Nord. Hun med flere mener at tilbudet for psykisk syke i Øst-Finnmark er for _ 

dårlig. Saken omhandler det faktum at Helse Nord mener at det ikke er behov for en 

psykologhjemmel i Øst Finnmark. Det opplyses videre at ingen av Helse Nords 30 

driftstilskudd for psykologer er i Øst-Finnmark. 

Formannskapet i Tana er enig med kommuneoverlegen i Vadsø, tilbudet for psykisk syke i 

Øst Finnmark er for dårlig, og dårligere har Helse Nord planlagt at det skal bli. 

Det er nylig lagt ut tegninger av hvordan nysykehuset i Kirkenes skal bli, planene viser at en 

DPS døgnavdeling er planlagt lagt inn i det nye sykehuset. Planen om å flytte DPS 

Døgnavdelingen fra Tana til det nye Kirkenes sykehus mener vi er ytterligere en svekkelse av 

tilbudet til psykisk syke i Øst Finnmark. 

Kompetansen som finnes i DPS Øst-Finmnark, Døgnenheten i Tana er brei og bygd opp 

gjennom flere år. Der jobber det psyk. sykepleiere, sykepleiere, psyk. hjelpepleiere, 

ergoterapeut og vernepleier, sorn har videreutdanning i angstbehandling, kognitiv terapi, rus, 

familie- og nettverksarbeid, selvmordsproblematikk, psykisk helsearbeid, geriatri, 

spiseforstyrrelse og vold/voldsutredning. De samarbeider med fengsel, asylmottaket, 

psykiatritjenesten, helsesøstre, barnevernet, NAV og kommuneleger i kommunene i Øst- 

Finnmark. De har tett samarbeid med Åsgård sykehus i Tromsø, VPP Tana og Kirkenes, samt 

Med familie og pårørende. De har to telematikkstudioer, som brukes aktivt i behandling, 

kursing og møtevirksomhet. De betjener døgnkontinuerlig kommunene i øst. 

Arbeidsoppgavene består av blant annet forebygging, stabilisering, ettervern og veiledning. 

Tidlig utredning og behandling er svært viktig for å begrense skadevirkninger i et menneskes 

liv. Avdelingen har katastrofeberedskap, hvor personalet er klar til å jobbe i løpet av få timer. 

Døgnenheten Tana ligger også midt i det samiske kjerneområde, og innehar stor kompetanse 

innenfor samisk språk og kultur. Videre har avdelingen flere fagpersoner som behersker flere 

språk, der iblant finsk og engelsk. 

Pasienten er selv med i behandling og deltar aktivt i det. På døgnenheten har pasienten egen 

primærgruppe som består av fagfolk. Avdelingen kartlegger og diagnostiserer i samarbeid 

med psykiatere. De ansatte følger opp pasienten i videre utredning, behandling og ettervern. 

Flere pasienter med alvorlig psykisk lidelse har behov for oppfølging gjennom sitt liv. Noen 

behøver psykiatrisk hjelp i en periode. 

Forrige nedtrapping av sengeplasser skjedde i 2010, fra 21 sengeplasser til 15. Nå står 

avdelingen igjen med 10 sengeplasser, dette fra 01.01.2012. Det betyr i praksis, at i litt over et 

år har døgnenheten fått halvert antallet sengeplasser. 

I styrets langtidsplan ligger det et forslag om å flytte døgnenheten i sin helhet til Kirkenes nye 

sykehus. 

Døgnenheten Tana ligger midt i øst-Finnmark. I forhold til Samhandlingsreformen skal 

tjenesten ligge nærmest mulig pasienten. Hvis døgnenheten flyttes til Kirkenes blir det lang 
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vei til behandling for de fleste pasienter. Både pasienter og behandlere kommer til å bruke 

mer tid til å komme til og fra. Kompetansen og erfaringen som ansatte innehar på 

Døgnenheten tar år å bygge opp. F. eks tar det seks år å utdanne en sykepleier med videre 

utdanning. Videre er en ambulansetur til Tromsø med politifølge svært kostbar og ikke minst 

traumatisk for en pasient. På Dps Døgn jobbes det aktivt med å forebygge disse innleggelsene 

på Åsgård og erfarent personalet på døgnavdelingen strekker seg langt for å trygge og 

behandle pasienten i hans nærmiljø. 

Hvordan måle verdien av arbeidet som utføres på døgnenheten? Statistikken kan 

nødvendigvis ikke vise hva avdelingen betyr i dag, men resultat senere vil vise hvor 

nødvendig det er å ha sterkt psykiatrisk fagmiljø i nærområdet med gode, stabile innarbeidede 

rutiner. 

Hvis Døgnenheten flyttes i sin helhet til Kirkenes nye sykehus betyr det i praksis, at det nye 

sykehuset må bygge opp et nettverk bestående av personell, psykiater/psykolog). Dette er noe 

Kirkenes sykehus, eller kommune per i dag ikke har. Direktør Fundingsrud bruker det som 

argument for flytting, at det er lettere å tiltrekke seg spesialister/leger til et større fagmiljø. 

Bærekraften i psykiatrisk behandling på døgnenheten er et kompetent personell. Det er 

personell, som jobber med pasienten meste parten av tiden fra innleggelse til utskriving og 

oppfølging i kommunen. Personellet er vant til å jobbe målrettet i akutte situasjoner og ta 

ansvar. Hvis døgnenheten flyttes til Kirkenes er det stor sannsynlighet, tror vi, for at 

tilgjengeligheten for veiledning per telefon ikke vil være like stor som nå. Kommuner (les 

psyk. tjenesten, hjemmesykepleiens, legevakten osv) er vant til å kontakte døgnavdelingen 

direkte for hjelp, det være seg medisinering, innleggelse, hjelp til selvmordsrisikovurdering. 

For å nevne noen av oppgavene. 

En pasient fra Berlevåg, Båtsfjord, Vardø, Vadsø og Nesseby vil måtte bruke mye lengre tid 

på en reise for innleggelse i Kirkenes enn i Tana. I tillegg vil behandlere bruke lengre tid i bil, 

enn de bruker tid på pasientene om de har utgangspunkt Kirkenes framfor Tana. 

Det kan også stilles spørsmål hvorvidt en døgnavdeling ved nye Kirkenes sykehus kan filby 

støtte og veiledning til kommunene, slik at de for å innfri oppgavene samhandlingsreformen 

gir dem, skal kunne ta vare på sine innbyggere i mye større grad enn idag. Nemlig, gi dem 

den helsehjelpen reformen krever kommuner skal kunne gi sine psykisk sykeinnbyggere til 

enhver tid. 

Kommunene vil nok i større grad måtte dekke dette behovet selv, om Helse Nord får 

gjennomføre sin plan. Kommunene selv må utdanne og ansette flere fagfolk for å gi sine 

innbyggere god nok psykisk helsehjelp, med de utfordringene og kostnadene det måtte bringe 

ned seg. Dette synes unødvendig, all den tid vi allerede har et godt fungerende fagmiljø i Tana 

som kan gjøre denne jobben nært der pasientene bor. 

Formannskapet i Tana Kommune mener at Helse Nords planer ikke kan godtas og den 

planlagte flyttingen av DPS døgnavdelingen ikke må gjennomføres. Dette for å sikre en 

kvalitetsmessig god nok behandling av våre innbyggere i Øst Finnmark. 

Formannskapet i Tana utfordrer våre nabokommuner i Øst-Finmnark til å være med å støtte 

denne uttalelsen, da dette er en sak som vil få store konsekvenser også for kommunene rundt 

oss.” 

 

 

 

 

PS 21/13 Bosetting av flyktninger 2013 - 2016 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Innstillingen til kommunestyret lyder som følger: 

 

1. Unjárgga gielda/ Nesseby kommune ønsker å bosette flyktninger i kommunen 

2. Det bosettes 10 eller flere flytninger pr. år. Antall bosatte  flyktninger er avhengig av kommunes kapasitet 

til å ta imot flyktninger og tilgangen på boliger 
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3. Det tilsettes prosjektleder/flyktningekonsulent og medarbeidere i ny flyktningtjeneste. Prosjektet 

finansieres primært ved bruk av integreringstilskudd. Eventuelt så benyttes disposisjonsfond til å dekke 

disse kostnadene til tilskudd mottas. 

4. Rådmannen får fullmakt til å iverksette bygging eller leie av boenheter til flyktninger 

 

 

 

 

PS 22/13 Sindre Assar Netland Nilssen - Søknad om støtte til nydyrking - fornyet 

behandling 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 21.02.2013  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

1. Formannskapet i Nesseby kommunen innvilger Sindre Assar Netland Nilssen et tilskudd på kr. 79.580,-, 

som utgjør 15 % av kostnadene på kr. 530.535,-, til nydyrking på gnr. 7, bnr. 16 ”Vidjemo”. 

 

2. Tilskuddet utgiftsføres fond for samfunns- og næringsutvikling 

 

3. Tilskuddet kan utbetaltes mot dokumenterte kostnader. 

 

4. Tilskudd kan kreves forholdsmessig tilbakebetalt dersom støtteobjektet blir solgt eller tatt i bruk til annet 

formål, eller støttemottaker flytter ut av kommunen innen 5 år etter at støtten er gitt. 

 

5. Støtten er innvilget under forutsetning av at nødvendig tillatelser fra offentlige myndigheter foreligger. 

 

 

 

 

 

Møtet hevet. 


